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ΟΔΟΙΠΟΡΙΚΑ ΕΞΟΔΑ 
 

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. – ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ Ε.Τ.Ε. 
 
Συνάδελφοι, 

 Μετά την αναγγελία του νέου κανονισμού οδοιπορικών εξόδων της Ε.Τ.Ε., ο 

Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. ζήτησε, με επιστολή του προς τον Διευθύνοντα  κ. Άλεξ.  Τουρκολιά, την 

επανεξέταση του τρόπου καταβολής των οδοιπορικών και την αποκατάσταση των 

δυσλειτουργιών που προκύπτουν  από την εφαρμογή του νέου κανονισμού. 

 Στο πλαίσιο αυτής της πρωτοβουλίας ο Σ.Υ.Ε.Τ.Ε., στις 20/11/2013, έθεσε το 

θέμα στον αρμόδιο Γεν. Διευθυντή Λειτουργικής Στήριξης κ. Δαμ. Χαραλαμπίδη με 

τον οποίο συμφωνήθηκε, μόλις συγκεντρωθούν τα απαραίτητα στοιχεία, να 

πραγματοποιηθεί συνάντηση του ΣΥ.Ε.Τ.Ε. με τα αρμόδια υπηρεσιακά στελέχη τα 

οποία χειρίστηκαν το θέμα.  

Στις 28/11/2013, πραγματοποιήθηκε συνάντηση του Προέδρου, του Γεν. 

Γραμματέα και του Αντιπροέδρου του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε., Γιώργου Γιαννακόπουλου, Μάκη 

Κατσίκα και Γιάννη Πούπκου με τον Διευθυντή Προσωπικού της Ε.Τ.Ε. κ. Δημήτριο 

Χριστόπουλο στην οποία συμμετείχαν και τα αρμόδια υπηρεσιακά στελέχη. 

Συνάδελφοι, 

 Στη συνάντηση αυτή οι εκπρόσωποι του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. ανέπτυξαν τις απόψεις τους 

και κατέθεσαν συγκεκριμένες προτάσεις,  έχοντας ως βάση την κατάργηση του ορίου 

των (30) χ.λ.μ., καθώς και άλλες επιμέρους προσαρμογές ώστε οι εργαζόμενοι και 

τα στελέχη της Εθνικής Τράπεζας να μην επιβαρύνονται με έξοδα που απαιτούνται 

προκειμένου να ανταποκριθούν στις απαιτήσεις για την εύρυθμη λειτουργία της 

Τράπεζας. 

 Ο Διευθυντής Προσωπικού υποσχέθηκε ότι θα επεξεργαστεί τις προτάσεις μας 

και θα απαντήσει το συντομότερο δυνατό. 

 Για κάθε εξέλιξη για το ζήτημα αυτό, θα σας κρατάμε ενήμερους.  

 

 

 
                Με συναδελφικούς χαιρετισμούς  
                           Για το Διοικητικό Συμβούλιο 
           Ο Πρόεδρος                  Ο Γεν. Γραμματέας 
 
         Γιώργος Γιαννακόπουλος   Μάκης Κατσίκας 

 


